
 

 

Zápis č. 6/2016 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 
 konaného dne 22. 6. 2016 

 

Přítomni:   

• Komora Akademických pracovníků:                   Mgr. Jakub Pátek, Ph.D. 
      PhDr. Jiří Koumar, Ph.D. 
      Mgr. Josef Märc                                                                                                          
 

• Studentská komora:     Bc. Jiří Myroniuk 
Mgr. Jan Grisa 
 

Omluveni: Doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D. 
Bc. Radek Rákos 
Mgr. Eva Krovová 
Michal Jirman 

   
  
Hosté:        doc. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 
       Ing. Terezie Tahalová 

 

Program: 

1. FRIM – lavička V. Havla 
2. Rozpočtová změna 
3. Složení disciplinární komise fakulty 

 
 

 
Bod 1 
Mgr. Jakub Pátek, Ph.D., předseda senátu přivítal přítomné, konstatoval, že senát je 
v usnášeníschopném počtu a předal slovo doc. Hrubé. Senátoři byli seznámeni s úmyslem instalovat 
před budovu FF UJEP lavičku Václava Havla a tím uctít nejen jeho památku, ale i zároveň vybudovat 
místo, kde bude možné se setkávat, diskutovat a přemýšlet v duchu ideálů životních postojů Václava 
Havla. 
Tato investiční akce bude hrazena z prostředků FRIM ve výši 250.000,- Kč. 
 
Usnesení 
AS FF UJEP schválil dle §27 písm. 1, odst. c zákona o vysokých školách ve znění pozdějších 
předpisů čerpání finančních prostředků z kapitoly FRIM ve výši 250.000,- Kč na realizaci lavičky 
Václava Havla před budou FF UJEP v areálu Kampus.                   (5 ano, 0 ne, 0 zdržel se) 
 
Bod 2 
Ing Tahalová předložila senátorům rozpočtovou změnu ve výši 64.000,- Kč spočívající v úhradě 
nákladů spojených se vzájemnou výukou mezi PF a FF. 
 
 
 



Usnesení 
AS FF UJEP schválil dle §27 písm. 1, odst. c zákona o vysokých školách ve znění pozdějších 
předpisů předloženou rozpočtovou změnu.                   ( 5 ano, 0 ne, 0 zdržel se) 
 
Bod 3 
Doc. Hrubá, děkanka fakulty předložila senátorům návrh na složení Disciplinární komise FF UJEP. 
 
Usnesení 
AS FF UJEP schválil dle §27 písm. 1, odst. f zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů 
předložený návrh na složení Disciplinární komise FF UJEP.                           ( 5 ano, 0 ne, 0 zdržel se) 
 
 
 
 
 

Mgr. Jakub Pátek, Ph.D. 
předseda AS FF UJEP 

 
 


